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Protokół Nr III/XLV/10 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 27 sierpnia 2010r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Starosta poprosił o 

wprowadzenie w punkcie 11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 

przekazania Gminie Choczewo spraw związanych z zarządzaniem drogą powiatową – 

druk nr 412/10. Również Przewodniczący Rady zaproponowała wprowadzenie od 

punktu 17tego następujących uchwał: 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 404/10. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 405/10. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 406/10. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 407/10. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 408/10. 

Porządek obrad został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2010r. - druk nr 400/10. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej - druk nr 399/10. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości - 

druk nr 398/10. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i parkowanie pojazdu – druk nr 396/10.  

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania Gminie Linia 

spraw związanych z zarządzaniem drogą powiatową – druk nr 409/10. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi na 

terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii drogi powiatowej – druk nr 410/10. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi na 

terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii drogi powiatowej i wyłączenia drogi 

z użytkowania – druk nr 411/10. 
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11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania Gminie 

Choczewo spraw związanych z zarządzaniem drogą powiatową – druk nr 

412/10. 
12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie – druk nr 401/10.  

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie likwidacji Wielofunkcyjnej 

Całodobowej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Wejherowie oraz 

wyrażenia zgody na utworzenie filii Ogniska Wychowawczego w Rumi - druk 

nr 395/10. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany statutu Ogniska 

Wychowawczego im. K. Lisieckiego "Dziadka" w Rumi - druk nr 403/10.  

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Powiatem 

Tczewskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki zawodu 

w systemie kursowym i w formie konsultacji dla uczniów oddziałów 

wielozawodowych – druk nr 402/10. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Regulaminu 

nadania Tytułu "Honorowy Obywatel Powiatu Wejherowskiego" – druk nr 

397/10. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za 

Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 404/10. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za 

Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 405/10. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za 

Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 406/10. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za 

Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 407/10. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za 

Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” – druk nr 408/10. 

22. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

23. Interpelacje i zapytania radnych.  

24. Wnioski i oświadczenia radnych. 

25. Zamknięcie sesji.  

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

z XLIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

25 czerwca 2010 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu 

protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.2.  
Przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych do dnia 12 września br., tj. na dwa miesiące przed końcem kadencji 

Rady. 

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta powiedział, że wpłynęły podziękowania Starosty Bielskiego za 

wsparcie finansowe powiatu poszkodowanego w tegorocznych powodziach.  

Wpłynęły też podziękowania od Dyrektora Państwowej Szkoły Muzycznej w 

Wejherowie za wsparcie finansowe II etapu rozbudowy szkoły w 2010r. 
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Ponadto powiedział, że tygodnik „Wspólnota” prowadzi ranking samorządów 

dotyczący wysokości wydatków poniesionych na administrację w przeliczeniu na 

jednego mieszkańca. W Polsce nasz powiat jest na 8 miejscu a w województwie 

pomorskim nadal na pierwszym miejscu. 

W dalszej kolejności Starosta powiedział, że w okresie letnim były prowadzone 

prace remontowe na drogach. Również przez okres wakacji przeprowadzono remonty 

we wszystkich placówkach oświatowych powiatu, na łączną kwotę 4.761.000 zł (w 

tym 1.200.000 na budowę sali gimnastycznej).  

Starosta powiedział, że ostatnia burza i gradobicie na naszym terenie 

(22.08.2010r.) spowodowała szkody w placówkach powiatowych. Najbardziej 

poszkodowana został ZSP Nr 4 w Wejherowie, gdzie zostały zalane niedawno 

wyremontowane sale lekcyjne w piwnicy. Ponadto dość znacznie ucierpiał budynek 

ZSP w Redzie. 

W związku  z rozstrzygnięciem konkursów na dyrektorów placówek 

oświatowych Starosta powierzył stanowiska na okres od 1 września br. do 31 sierpnia 

2015r. następującym osobom: 

- Pani Jolancie Cierockiej – dyrektorowi ZSP w Strzepczu; 

- Panu Januszowi Wolańskiemu – dyrektorowi ZSP Nr 1 w Rumi; 

- Panu Rafałowi Maliszewskiemu – dyrektorowi ZSP w Redzie. 

 Ponadto został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko dyrektora PUP w 

Wejherowie. Z dniem 1 lipca br. dyrektorem została pani Grażyna Sobieraj.  

Na zakończenie Starosta powiedział, że nabór do szkół ponadgimnazjalnych 

zmalał w stosunku do roku ubiegłego o około 150 osób. Jest to na skutek niżu 

demograficznego. Liczba oddziałów się nie zmieniła. 

 

Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2009 rok – druk nr 400A/10 wraz z wprowadzona zmianą przedstawił pan 

Józef Reszke Starosta Wejherowski. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej - druk nr 399/10 przedstawił Starosta pan Józef Reszke.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia 

nieruchomości - dot. dz. zabudowanej w Wejherowie przy ul. Inwalidów Wojennych - 

druk nr 398/10  przedstawiła pani Alina Pęcak Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska. 
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Przewodniczący zapytał o uwagi do projektu uchwały. Radny Ryszard 

Czarnecki powiedział, że proponowana uchwał wzbudziła wiele kontrowersji. 

Przypomniał, że w I kadencji Rady podjęto decyzję o sprzedaży warsztatów szkolnych 

przy ZSP Nr 4. Teraz okazało się, że istnieje konieczność odkupienia części 

sprzedanej wtedy nieruchomości za bardzo wysoką cenę. Zwrócił uwagę jak 

historyczne decyzje wpływają na przyszłość - obecną sytuację. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta większością głosów, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Ad. 7.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i parkowanie pojazdu – druk nr 396/10 przedstawił pan 

Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz negatywną opinię Komisji 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 3 osoby były przeciw i 2 osoby 

wstrzymały się od głosu. 

 

Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania 

Gminie Linia spraw związanych z zarządzaniem drogą powiatową – druk nr 409/10 

przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi 

na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii drogi powiatowej – druk nr 410/10 

przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu.  

Wobec braku pytań Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi 

na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii drogi powiatowej i wyłączenia drogi  z 

użytkowania – druk nr 411/10 przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Odnośnie przekazania odcinka drogi 1403G – od granicy m. Rumia do osady 

leśnej Piekiełko - radny Roman Knop stwierdził, że przekazanie drogi nadleśnictwu 

powoduje niekiedy pewne komplikacje. Wobec tego radny poprosił o przemyślane 

podjęcie decyzji w tej sprawie. Powiedział, że od strony Rumi do Starej Piły mieszkają 

ludzie i po zmianie mogą mieć utrudniony dostęp do tej drogi. Starosta powiedział, że 

sprawa przekazania drogi jest analizowany od wielu lat. Ponadto Starosta podkreślił, 



 5 

że do granic gminy Rumia pozostanie droga gminna. Od granicy lasu i gminy do 

Piekiełka nadleśnictwo zamierza zrobić ścieżkę edukacyjno - przyrodniczą. 

W związku z wątpliwościami pan Dariusz Kuczmarski etatowy Członek 

Zarządu złożył formalny wniosek o zniesienie tego punktu z porządku obrad, by radni 

mogli jeszcze raz przeanalizować sprawę. Ten projekt uchwały zostanie ponownie 

przedłożony na następnej sesji.  

W przeprowadzonym głosowaniu wniosek został przyjęty jednogłośnie 

pozytywnie. Starosta prosił radnych o zainteresowanie się tematem przed sesją. 

Podkreślił, że wszyscy otrzymują projekty uchwał i mają możliwość pełnego 

zapoznania się z tematami przed sesją. 

i 

Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania 

Gminie Choczewo spraw związanych z zarządzaniem drogą powiatową – druk nr 

412/10 przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

pozytywnie.  

 

Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie – druk nr 

401/10 przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

pozytywnie.  

 

Ad.13.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie likwidacji 

Wielofunkcyjnej Całodobowej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Wejherowie 

oraz wyrażenia zgody na utworzenie filii Ogniska Wychowawczego w Rumi - druk 

nr 395/10 przedstawiła pani Ewa Myć – Szopińska dyrektor Ogniska 

Wychowawczego im. K. Lisieckiego "Dziadka" w Rumi. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

pozytywnie.  

 

Ad.14. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany statutu 

Ogniska Wychowawczego im. K. Lisieckiego "Dziadka" w Rumi - druk nr 403/10 

przedstawiła pani Ewa Myć – Szopińska dyrektor Ogniska Wychowawczego im. K. 

Lisieckiego "Dziadka" w Rumi.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.15. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z 

Powiatem Tczewskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki 

zawodu w systemie kursowym i w formie konsultacji dla uczniów oddziałów 

wielozawodowych – druk nr 402/10 przedstawił pan Mirosław Lademann Naczelnik 

Wydziału Edukacji. 
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Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.16. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany 

Regulaminu nadania Tytułu "Honorowy Obywatel Powiatu Wejherowskiego" – druk 

nr 397/10 przedstawił pan Józef Reszke Starosta Wejherowski. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu i Promocji. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.17. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (p. Jan Kozłowski) – druk nr 404/10 

przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Kapituły medalu. 

Radny Roman Knop stwierdził, że nadawanie odznaczeń czynnym politykom 

rządzącej partii jest nie na miejscu. Na to Starosta powiedział, że nadaniem medalu 

panu J. Kozłowskiemu chcemy docenić jego dotychczasowe dokonania, okres 

sprawowania przez niego funkcji Marszałka. Będąc Marszałkiem Województwa 

Pomorskiego zrobił wiele dobrego zarówno dla powiatu wejherowskiego jak i dla 

wszystkich gmin z naszego terenu. Wspomagał nie tylko samorządy ale i instytucje z 

naszego powiatu.  

Ponadto Starosta podkreślił, że nie jest to pierwsza taka sytuacja, że odznacza się 

aktywnego polityka, bo w poprzedniej kadencji Rada Powiatu doceniła poprzez 

nadanie Medalu Za Zasługi panu Markowi Biernackiemu za jego pracę.  

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała 

została przyjęta większością głosów: 2 osoby były przeciwne i dwie wstrzymały się od 

głosu. 

 

Ad.18. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (s.Domisława Chmielewska) – druk nr 

405/10 przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Kapituły medalu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.19. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (p. Eugeniusz Lademann) – druk nr 

406/10 przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Kapituły medalu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.20. 
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Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (p. Henryk Kornacki) – druk nr 407/10 

przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Kapituły medalu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.21. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (p. Ewa Rocławska) – druk nr 408/10 

przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Kapituły medalu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.22. 

Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu nie odbyła się.  

 

Ad.23. 

Przewodniczący udział głosu radnej Annie Dąbrowicz.  

Radna złożyła wniosek o rozważenie możliwości przeznaczenia środków na 

remont drogi Kniewo – Piaśnica. Powiedziała, że droga ta jest w złym stanie. Na to 

Starosta odpowiedział, że co roku powiat z własnych środków remontuje krótkie 

odcinki tej drogi. Niestety, pomimo wniosków ze strony powiatu, gmina Wejherowo 

dotychczas nie była zainteresowana współfinansowaniem remontu tej drogi. Jeżeli 

gmina wykaże wolę współpracy, to powiat rozważy współfinansowanie remontu tej 

drogi.  

 Następnie radna zwróciła uwagę na skrzyżowanie ul. Zamostnej i Szkolnej w 

Bolszewie. Powiedziała, że sprawa jest znana Zarządowi Powiatu. Problem polega na 

tym, że pojazdy ciężarowe, czy autobusy mają problem z włączeniem się do ruchu z 

ul. Szkolnej. Poprosiła o sprawdzenie i poprawę tego stanu rzeczy. Starosta 

powiedział, że w tej sprawie wypowiadał się specjalista i nie stwierdził 

nieprawidłowości. Ponadto dodał, że MZK nie zgłasza takiego problemu. 

 Potem radna Dąbrowicz powiedziała, że wybudowana ul. Zamostna w 

Bolszewie jest niefunkcjonalna. Zdaniem mieszkańców zamieszkałych przy tej ulicy 

jak i uczestników ruchu samochodowego droga ta jest za wąska. Samochody dużych 

gabarytów mają problem z mijaniem się. Ponadto nie zbudowano zatoczek do 

parkowania, a wysepki powinny zostać usunięte, gdyż znacznie zwężają już wąski pas 

drogowy. Radna powiedziała, że jest tam niebezpiecznie. Poprosiła o rozważenie 

możliwości poszerzenia ul. Zamostnej o około 20 cm oraz zorganizowania miejsc 

parkingowych dla osób prywatnych a także usunięcie wysepek.  

Starosta odpowiedział, że sprawa została zgłoszona przez osobę prywatną do 

prokuratury, w celu jej zbadania. Jednakże podkreślił, że wszystkie standardy są 

spełnione. Jest odpowiednia opinia specjalisty na ten temat Ponadto zaznaczył, że 

zawsze są problemy z pozyskiwaniem gruntów pod drogi. Właściciele nieruchomości 

przylegających do budowanych dróg zazwyczaj nie zgadzają się na sprzedaż części 

swojej własności na ten cel. Ten problem był również przy budowaniu ul. Zamostnej 

w Bolszewie. Następnie Starosta stwierdził, że jest to bardzo ruchliwa droga przy 

której mieszka dużo ludzi więc węższa droga zapewni też wolniejszą jazdę pojazdów 

co wręcz poprawi bezpieczeństwo. Ponadto zostały zbudowane chodniki i ścieżki 

rowerowe. Każdy uczestnik ruchu ma swój wydzielony pas do poruszania się. 
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Odnośnie zabezpieczenia miejsc postojowych Starosta powiedział, że nie jest to 

obowiązkiem właściciela drogi. Każdy kto prowadzi działalność gospodarczą ma 

obowiązek zapewnienia miejsc postojowych. Również prywatni właściciele muszą 

parkować na swoich posesjach. Ponadto zbudowanie miejsc postojowych w pasie 

drogi zmniejszyłoby bezpieczeństwo poruszających się tą drogą.  

  

Następnie radny Roman Knop złożył na piśmie następujące zapytania 

(załącznik nr 4): 

- Kto wydał decyzję administracyjną na niwelację terenu na tzw. Górze Gościcińskiej? 

- Kto prowadzi nadzór nad tymi pracami? 

- Kto ponosi koszty likwidacji szkód, które wystąpiły po ostatnich opadach deszczu 

(zapchana kanalizacja deszczowa, zdewastowana skarpa i rów opaskowy, nieokreślone 

straty dla hodowli ryb łososiowatych). 

  

W dalszej kolejności radna Gabriela Lisius przypomniała, że po ulewie z dnia 

22 sierpnia br. w ZSP Nr 4 w Wejherowie są zalane sale lekcyjne mieszczące się w 

piwnicy. Woda przeszła przez fundamenty. W związku z tym radna stwierdziła, że 

konieczna jest ekspertyza i kosztowny remont.  

Starosta powiedział, że ekspertyza i remont zostaną wykonane. Ponadto w 

związku z tymi stratami wynikającymi ze szkód spowodowanych ulewami starostwo 

zamierza wystąpić o środki do ministerstwa. 

 

Radny Mirosław Odyniecki zabrał głos odnośnie rozstrzygnięcia konkursu ofert 

na okres lipiec - wrzesień 2010 przez NFZ Oddział Pomorski w zakresie poradni 

specjalistycznych. Powiedział, że w zasadzie wszystkie umowy zawarte pomiędzy 

NFZ a poradniami są dalece niewystarczające dla mieszkańców naszego powiatu. Jest 

to niedopuszczalne. Poradnie w ościennych mniejszych powiatach otrzymały znacznie 

korzystniejsze kontrakty. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w tej sprawie Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Prorodzinnej wystosowała do NFZ odpowiednie pismo. Ponadto zostanie 

zorganizowane spotkanie z udziałem przedstawicieli NFZ, Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Prorodzinnej Rady Powiatu Wejherowskiego oraz Komisji Zdrowia Rady 

Miasta Wejherowa, w celu wyjaśnienia nieścisłości.  

  

Na zakończeni Starosta powrócił do projektu uchwały analizowanego w 

punkcie 10 – dot. przekazania odcinka drogi 1403G – od granicy m. Rumia do osady 

leśnej Piekiełko. Dla pełnej informacji wyjaśnił, że granica miasta Rumia przebiega za 

m. Stara Piła, tak więc przekazujemy odcinek drogi przy którym nie mieszkają już 

ludzie. Od Granicy miasta Rumia będzie ścieżka edukacyjno – przyrodnicza. 

 

Ad.24. 

 Brak dyskusji. 

 

Ad.25. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XLV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
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Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XLV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XLV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Zapytanie radnego Romana Knopa. 

        

 

 

   Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

                  Wiesław Szczygieł 

 

 

 

Protokołowała: Hanna Bulman   

 

 

 

 

 

 


